



THE KOWLOON HOTEL

TSIMSHATSUI · HONG KONG

九龍酒店

STAY, DINE & EARN

MoneyBack App Members earn points when stay and dine with us
Valid from Now to 31-07-2024

Stay & Earn

- Earn 1 MB point for every HK Dollar spent over weekend, public holiday eve and public holiday
- Earn 2 MB points for every HK Dollar spent over weekday (Sunday to Thursday) except public holiday eve & public holiday
- MoneyBack App members pay with HSBC Platinum Visa Card can earn 3xMB points and enjoy year-round privileges*

Dine & Earn

- Earn 1 MB point for every 3 HK dollars spent on Lunch and dinner buffet over weekend, public holiday eve and public holiday
- Earn 1 MB point for every 2 HK dollars spent on Lunch and dinner buffet over weekday (Monday to Thursday) except public holiday eve & public holiday
- Earn 1 MB point for every 3 HK Dollar spent on Afternoon Tea Set over weekend & public holiday
- Earn 1 MB point for every 2 HK dollars spent on Afternoon Tea Set over weekday (Monday to Friday) except public holiday eve & public holiday
- MoneyBack App members pay with HSBC Platinum Visa Card can earn 3xMB points and enjoy year-round privileges*

Terms & Conditions

- The booking must be made in advance via hotel website
- MoneyBack App membership number is required to input while booking is made. Press [BOOK NOW] and input your MoneyBack App membership number in the text box of "Please note your requests or special needs" to complete your booking
- Some of the staying packages may not be valid for points earning, please refer to privileges on booking page for details
- MoneyBack members to show App upon check out to earn point
- Membership number on the App must be the same membership number provided at time of booking
- Retroactive claim of MoneyBack points after checkout is not allowed
- 10% service charge & other consumption spent during the stay are not eligible to earn point

*"HSBCVP" code is required to be input while booking rooms or purchasing dining offers in order to enjoy the year-round privileges. Please call hotel Reservations Department/ Front Desk/ Restaurants for birthday cake arrangement after booking rooms or purchasing dining offers.

食住賺

易賞錢 App 會員預訂酒店住宿或享用自助餐可賺取積分

有效期由即日起至 31-07-2024

住宿賺積分

- 周末、公眾假期前夕及公眾假期每消費 1 港元可賺取 1 易賞錢積分
- 平日 (星期日至星期四) 每 1 港元可賺取 2 易賞錢積分，公眾假期前夕及公眾假期除外
- 易賞錢 App 會員使用滙豐白金 Visa 卡簽帳更可賺 3 倍易賞錢積分兼享全年優惠*

美食賺積分

- 周末、公眾假期前夕及公眾假期自助午餐及晚餐每消費 3 港元可賺取 1 易賞錢積分
- 平日 (星期一至星期四) 自助午餐及晚餐每消費 2 港元可賺取 1 易賞錢積分，公眾假期前夕和公眾假期除外
- 周末、公眾假期前夕及公眾假期下午茶套餐每消費 3 港元可賺取 1 易賞錢積分
- 平日 (星期一至星期五) 下午茶套餐每消費 2 港元可賺取 1 易賞錢積分，公眾假期前夕和公眾假期除外
- 易賞錢 App 會員使用滙豐白金 Visa 卡簽帳更可賺 3 倍易賞錢積分兼享全年優惠*

條款及細則

- 必須在酒店官網提前預訂
- 預訂時需輸入易賞錢 App 上之會員編號。按[立即預定]後，在輸入住客資料步驟時，將易賞錢 App 會員號碼填於「請記下您的要求或特殊需求」文字輸入框內
- 部分住宿優惠未能賺取積分，請瀏覽訂房頁面查詢優惠詳情
- 易賞錢會員結賬時需出示易賞錢 App 上之會員編號以賺取積分
- 易賞錢 App 上的會員編號必須與預訂時提供的編號相同
- 易賞錢積分不接受結賬後追溯申請
- 入住期間的 10% 服務費及其他消費不可賺取積分

*預訂住宿或訂購餐飲時需輸入“HSBCVP”以享全年優惠；生日蛋糕需於預訂住宿或訂購餐飲後致電酒店訂房部、前台或餐廳安排。